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Abstract (en)
[origin: WO8400167A1] Novel antiviral compounds of the formula (I), wherein R1 is hydrogen, R2 is hydrogen, fluoro, methoxy or methylthio and
R3 is hydrogen, hydroxy or mercapto; with the provisos that when R3 is hydrogen then R2 is methoxy or methylthio and that when R3 is hydroxy
then R2 is fluoro, methoxy or methylthio; and with the further proviso that R1 can also be methoxy or fluoro when R2 is methoxy or fluoro; and
physiologically acceptable salts or optical isomers thereof, methods for their preparation, pharmaceutical compositions containing the compounds,
and use of said compounds in the treatment of virus infections.

Abstract (fr)
Nouveaux composés antiviraux de formule (I), où R1 représente un hydrogène, R2 un hydrogène, un fluoro, un méthoxy ou un méthylthio, et R3
un hydrogène, un hydroxy ou un mercapto. Avec les conditions suivantes: si R3 est un hydrogène, R2 doit être un méthoxy ou un méthylthio; si R3
est un hydroxy, R2 doit être un fluoro, un méthoxy ou un méthylthio; de plus, R1 peut également être un méthoxy ou un fluoro si R2 est un méthoxy
ou un fluoro. Leurs sels physiologiquement acceptables ou leurs isomères optiques, méthodes de préparation, compositions pharmaceutiques
contenant ces composés et utilisation desdits composés dans le traitement des infections virales.
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